
UTENOS RAJONO SAVIVALDYBĖS TARYBA

TARYBOS POSĖDŽIO

PROTOKOLAS

2024 m. lapkričio 28 d. Nr. TPP-9

Utena

Posėdžio laikas: 9.00 – 11.00 val.

Posėdžio pirmininkas – savivaldybės meras Marijus Kaukėnas.

Posėdžio sekretorė –Rasa Slapšienė, Dokumentų valdymo ir bendrųjų reikalų skyriaus vyr.

specialistė.

Dalyvauja: 24 tarybos nariai (sąrašas pridedamas).

Nedalyvauja: tarybos narys Paulius Šinkūnas.

Kviestųjų asmenų sąrašas pridedamas.

2024 m. lapkričio 7 d. buvo gautas Lietuvos Respublikos vyriausiosios rinkimų komisijos

2024 m. lapkričio 7 d. sprendimas Nr. Sp-292 „Dėl Jonavos rajono, Jurbarko rajono, Kauno miesto,

Klaipėdos miesto, Kretingos rajono, Pakruojo rajono, Panevėžio miesto, Panevėžio rajono, Prienų

rajono, Radviliškio rajono, Rokiškio rajono, Šiaulių miesto, Šilalės rajono, Švenčionių rajono, Trakų

rajono, Ukmergės rajono, Utenos rajono, Varėnos rajono, Vilniaus miesto ir Visagino savivaldybių

tarybų narių įgaliojimų nutrūkimo nesuėjus terminui ir šių savivaldybių tarybų narių mandatų

naujiems savivaldybių tarybų nariams pripažinimo“, (toliau – Sprendimas), kuriuo patenkintas

rašytinis Vitalijaus Šeršniovo, Utenos rajono savivaldybės tarybos nario, išrinkto pagal politinio

komiteto STIPRI UTENA iškeltų kandidatų sąrašą, prašymas atsistatydinti ir pripažinti tarybos nario

įgaliojimai nutrūkusiais nesuėjus terminui pagal Rinkimų kodekso 176 straipsnio 4 dalies 2 punktą.

Taip pat Sprendime pripažįstama, kad, savivaldybės taryboje atsiradus laisvai vietai, savivaldybės

tarybos nariu tampa Deividas Vitkūnas, pirmasis tarybos nario mandato negavęs kandidatas,

išrinktas pagal politinio komiteto STIPRI UTENA iškeltų kandidatų sąrašą, pagal kurį buvo išrinktas

nebesantis tarybos narys.

2024 m. lapkričio 28 d. į Utenos rajono savivaldybę atvyko Lietuvos Respublikos

vyriausiosios rinkimų komisijos pirmininkė Lina Petronienė ir, prieš prasidedant savivaldybės

tarybos posėdžiui, priėmė tarybos nario Deivido Vitkūno priesaiką (priesaika pridedama).

Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas supažindino tarybos narius su tarybos narės Eglės

Zarankaitės 2024 m. lapkričio 28 d. prašymu, kuriuo tarybos narė Eglė Zarankaitė prašo išbraukti

iš Tėvynės sąjungos-Lietuvos krikščionių demokratų partijos frakcijos (pridedama) bei su frakcijos

„Stipri Utena” Utenos rajono savivaldybės taryboje 2024 m. lapričio 28 d. pranešimu „Dėl „Stipri

Utena” frakcijos Utenos rajono savivaldybės taryboje sudėties pasikeitimo”, kuriuo informuojama,

kad prie frakcijos „Stipri Utena” prisijungia tarybos narė Eglė Zarankaitė ir tarybos narys Deividas

Vitkūnas bei frakcijos seniūnu tapo Marius Stankevičius, seniūno pavaduotoju – Eimantas Žulys

(pridedama).

DARBOTVARKĖ:

Elektroninio dokumento nuorašas



1. Dėl leidimo biudžetinei įstaigai Utenos daugiafunkciniam sporto centrui įsigyti

lengvąjį automobilį.

2. Dėl Utenos rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. TS-12

„Dėl Utenos rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimo.

3. Dėl atleidimo nuo žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio.

4. Dėl neatleidimo nuo žemės mokesčio.

5. Dėl žemės mokesčio lengvatos teikimo.

6. Dėl žemės mokesčio lengvatos teikimo.

7. Dėl žemės mokesčio lengvatos teikimo UAB „Portum“.

8. Dėl žemės nuomos mokesčio lengvatos teikimo UAB „Lašų duona“.

9. Dėl žemės nuomos mokesčio lengvatos teikimo UAB „IC Logistics“.

10. Dėl valstybinės žemės  nuomos mokesčio lengvatos teikimo UAB „Agrenta“.

11. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos teikimo AB „Utenos krosnys“.

12. Dėl nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos teikimo UAB „Aveva“.

13. Dėl nekilnojamojo turto, žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio

lengvatų teikimo UAB „Alauša“.

14. Dėl nekilnojamojo turto ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų teikimo

UAB „Švyturys – Utenos alus“.

15. Dėl nekilnojamojo turto ir žemės mokesčio lengvatų teikimo UAB „Hermes Asset

Management“.

16. Dėl žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų teikimo UAB

„Umaras“.

17. Dėl pritarimo projektui „Ambulatorinės slaugos paslaugas namuose teikiančios

mobilios komandos aprūpinimas įranga, ilgalaikės paliatyvios pagalbos slaugos stacionaro plėtra

bei stacionaro žmonėms, sergantiems Alzheimerio liga ir senatvine demencija, įsteigimas Utenos

rajono savivaldybėje“.

18. Dėl Utenos rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo Nr. TS-5

„Dėl Individualių nuotekų valymo įrenginių arba nuotekų kaupimo rezervuarų įrengimo Radeikių k.

finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

19. Dėl Utenos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d. sprendimo Nr. TS-

300 „Dėl Utenos rajono savivaldybės geriausių metų sportininkų apdovanojimų tvarkos aprašo

patvirtinimo“  pakeitimo.

20. Dėl Utenos ,,Saulės" gimnazijos nuostatų patvirtinimo.

21. Dėl Utenos Aukštakalnio progimnazijos nuostatų patvirtinimo.

22. Dėl Utenos Krašuonos progimnazijos nuostatų patvirtinimo.

23. Dėl Utenos Vyturių progimnazijos nuostatų patvirtinimo.

24. Dėl UAB „Utenos butų ūkis“ metinių finansinių ataskaitų rinkinio audito atlikimo.

25. Dėl šilumos gamybos ir (ar) tiekimo pajamų lygio antriesiems  šilumos gamybos ir

(ar) tiekimo pajamų bazinio lygio galiojimo metams suderinimo konkurenciniam šilumos vartotojui

UAB „Švyturys – Utenos alus“.

26. Dėl sutikimo MB „Tilialigno“ įsirengti vandens ir nuotekų vamzdžius savivaldybei

nuosavybės teise priklausančiose patalpose.

27. Dėl valstybės nekilnojamojo turto, esančio Utenio a. 4A, Utenos m., Utenos r. sav.,

perėmimo savivaldybės nuosavybėn.

28. Dėl nekilnojamojo turto (patalpų Šilo g. 6, Vyžuonos, Utenos r. sav.) perdavimo

patikėjimo teise Utenos kraštotyros muziejui.

29. Dėl nekilnojamojo turto (patalpų Tauragnų g. 2, Utenoje) perdavimo patikėjimo teise

Utenos rajono savivaldybės administracijai.

30. Dėl nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimo pagal panaudos sutartį Utenos rajono

Daugailių bendruomenei.



31. Dėl nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimo pagal panaudos sutartį Saldutiškio

bendruomenei.

32. Dėl nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimo pagal panaudos sutartį Šviesios

bendruomenės namams.

33. Dėl savivaldybės turto perdavimo viešajai įstaigai Utenos pirminės sveikatos

priežiūros centrui pagal turto patikėjimo sutartį.

34. Dėl trumpalaikio materialiojo turto (stalų) perdavimo patikėjimo teise Utenos rajono

socialinių paslaugų centrui.

35. Dėl Utenos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 27 d. sprendimo Nr. TS-

222 „Dėl žemės mokesčio lengvatos teikimo fiziniams ir juridiniams asmenims, ūkininkaujantiems

žemės ūkio paskirties žemėje, esančioje Utenos rajone, tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimo.

36. Dėl įgaliojimo Utenos rajono savivaldybės merui pasirašyti notariškai tvirtintą

sutartį.

37. Dėl pritarimo įrengti elektromobilių įkrovimo stotelę Utenos rajono savivaldybės

patikėjimo teise valdomame valstybinės žemės sklype, kadastro Nr. 8270/0015:273, esančiame

Utenio a. 4, Utenoje.

38. Dėl valstybinės žemės nuomos sutarties nutraukimo.

39. Dėl pavadinimo suteikimo gatvei (Užpalių sen.).

„Už“ darbotvarkę balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis, Kristina

Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 1 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narė Eglė Zarankaitė (9.14 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl mamos,

dirbančios Utenos daugiafunkciame sporto centre.

Balsuota:

Dėl Eglės Zarankaitės nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

1. SVARSTYTA. Leidimas biudžetinei įstaigai Utenos daugiafunkciniam sporto

centrui įsigyti lengvąjį automobilį.

Pranešėja – Monika Makaveckienė, Dokumentų valdymo ir bendrųjų reikalų skyriaus

vedėja. Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

Lietuvos socialdemokratų partijos frakcija pasiūlė skirti iki 30 000 Eur biudžetinei įstaigai

Utenos daugiafunkciniam sporto centrui įsigyti naudotą arba naują M1 klasės (devynių sėdimų vietų)

lengvąjį automobilį, su sąlyga naikinant direktoriaus pavaduotojo sportui ir renginiams etatą.

Balsuota:

Už pasiūlymą – „Už” – 3.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 20 tarybos narių: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina

Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė,

Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis,

Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eimantas Žulys, „prieš” -, „susilaikė” – 3, Alvydas Katinas,

Vaidas Lankauskas, Žydrūnas Urbonas.



Grįžo tarybos narė Eglė Zarankaitė (19.18 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.

2. SVARSTYTA. Utenos rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo

Nr. TS-12 „Dėl Utenos rajono savivaldybės 2024 metų biudžeto patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja – Vida Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja.

Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 4 punkto

svarstymo pareiškė tarybos narys Alvydas Katinas (9.20 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų

konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios Utenos Dauniškio gimnazijoje.

Balsuota:

Dėl Alvydo Katino nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 4 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 4 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Alvydas Katinas (9.21 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 8 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Egidijus

Puodžiukas (9.21 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios

Utenos Krašuonos progimnazijoje.

Balsuota:

Dėl Egidijaus Puodžiuko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 8 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 8 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Egidijus Puodžiukas (9.21 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės

klausimą, nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 21 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys

Egidijus Puodžiukas (9.21 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės,

dirbančios Utenos švietimo centre.

Balsuota:

Dėl Egidijaus Puodžiuko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 21 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 21 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Egidijus Puodžiukas (9.22 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės

klausimą, nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 24 punkto svarstymo pareiškė tarybos narė Eglė

Zarankaitė (9.22 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl mamos, dirbančios Utenos

daugiafunkciame sporto centre.

Balsuota:

Dėl Eglės Zarankaitės nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.



Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 24 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 24 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narė Eglė Zarankaitė (9.23 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 25 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Žydrūnas

Urbonas (9.23 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios

Utenos kraštotyros muziejaus padalinyje „Svirnas”.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 25 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 25 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Žydrūnas Urbonas (9.23 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 26 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Alvydas

Katinas (9.23 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sesers, dirbančios Utenos

kultūros centre.

Balsuota:

Dėl Alvydo Katino nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 26 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 26 punktą – „Už” – 22, „prieš” -, „susilaikė” -1.

Grįžo tarybos narys Alvydas Katinas (9.24 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.2 papunkčio 2 priedo 27 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Jonas

Slapšinskas (9.24 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sūnaus, dirbančio Utenos

A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje.

Balsuota:

Dėl Jono Slapšinsko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.2 papunkčio 2 priedo 27 punktą.

Balsuota:

Už 1.2 papunkčio 2 priedo 27 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Jonas Slapšinskas (9.25 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 1 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Arvydas

Paleckis (9.26 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl darbo VšĮ Utenos pirminės

sveikatos priežiūros centre.

Balsuota:

Dėl Arvydo Paleckio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 1 punktą.

Balsuota:



Už 1.3 papunkčio 3 priedo1 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Arvydas Paleckis (9.27 val.).Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 6 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Alvydas Katinas

(9.27 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios Utenos

Dauniškio gimnazijoje.

Balsuota:

Dėl Alvydo Katino nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 6 punktą.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 6 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Alvydas Katinas (9.28 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 10 ir 23 punktų svarstymo pareiškė tarybos narys Egidijus

Puodžiukas (9.28 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios

Utenos Krašuonos progimnazijoje ir Utenos švietimo centre.

Balsuota:

Dėl Egidijaus Puodžiuko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 10 ir 23 punktus.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 10 punktą – „Už” – 23;

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 23 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Egidijus Puodžiukas (9.29 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės

klausimą, nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 25 punkto svarstymo pareiškė tarybos narė Eglė

Zarankaitė (9.29 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl mamos, dirbančios Utenos

daugiafunkciame sporto centre.

Balsuota:

Dėl Eglės Zarankaitės nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 25 punktą.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 25 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narė Eglė Zarankaitė (9.29 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 26 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Žydrūnas

Urbonas (9.29 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sutuoktinės, dirbančios

Utenos kraštotyros muziejaus padalinyje „Svirnas”.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 26 punktą.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 26 punktą – „Už” – 23.



Grįžo tarybos narys Žydrūnas Urbonas (9.30val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 27 punkto svarstymo pareiškė tarybos narys Alvydas

Katinas (9.30 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sesers, dirbančios Utenos

kultūros centre.

Balsuota:

Dėl Alvydo Katino nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 27 punktą.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 27 punktą – „Už” – 22, „prieš” -, „susilaikė” -1.

Grįžo tarybos narys Alvydas Katinas (9.31 val.). Prieš svarstant 2 darbotvarkės klausimą,

nusišalinimą nuo 1.3 papunkčio 3 priedo 28 ir 35 punktų svarstymo pareiškė tarybos narys Jonas

Slapšinskas (9.31 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sūnaus, dirbančio Utenos

A. ir M. Miškinių viešojoje bibliotekoje, ir dėl einamų pareigų UAB „Utenos komunalininkas”.

Balsuota:

Dėl Jono Slapšinsko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė 1.3 papunkčio 3 priedo 28 ir 35 punktus.

Balsuota:

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 28 punktą – „Už” – 23.

Už 1.3 papunkčio 3 priedo 35 punktą – „Už” – 23.

Grįžo tarybos narys Jonas Slapšinskas (9.32 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina

Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė,

Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis,

Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys, „prieš” -, „susilaikė” – 3,

Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Žydrūnas Urbonas.

3. SVARSTYTA. Atleidimas nuo žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos

mokesčio.

Pranešėja – Vida Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė sprendimo

projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

4. SVARSTYTA. Neatleidimas nuo žemės mokesčio.



Pranešėja – Vida Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė sprendimo

projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

5. SVARSTYTA. Žemės mokesčio lengvatos teikimas.

Pranešėja – Vida Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė sprendimo

projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

6. SVARSTYTA. Žemės mokesčio lengvatos teikimas.

Pranešėja – Vida Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė sprendimo

projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

7. SVARSTYTA. Žemės mokesčio lengvatos teikimas UAB „Portum“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 8 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Aurimas Tilindis (9.39 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių intersų konflikto dėl mamos,

dirbančios UAB „Lašų duona”.

Balsuota:

Dėl Aurimo Tilindžio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.



8. SVARSTYTA. Žemės nuomos mokesčio lengvatos teikimas UAB „Lašų duona“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 23 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas

Žulys.

Grįžo tarybos narys Aurimas Tilindis (9.40 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.

9. SVARSTYTA. Žemės nuomos mokesčio lengvatos teikimas UAB „IC Logistics“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

10. SVARSTYTA. Valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatos teikimas UAB

„Agrenta“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 11 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo 11-14 klausimų svarstymo

pareiškė tarybos narys Eimantas Skersis (9.41 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto

dėl einamų pareigų VšĮ „Utenos Juventus”.

Balsuota:

Dėl Eimanto Skersio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Prieš svarstant 11 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo 11-14 klausimų svarstymo

pareiškė tarybos narys Žydrūnas Urbonas (9.41 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto

dėl sutuoktinės, kuri yra viena iš VšĮ „Utenos Juventus” akcininkių.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22.



Prieš svarstant 11 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo 11-14 klausimų svarstymo

pareiškė tarybos narys Aurimas Tilindis (9.41 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto

dėl darbo VšĮ „Utenos Juventus”.

Balsuota:

Dėl Aurimo Tilindžio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 21.

Dalyvauja 21 tarybos narys.

11. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos teikimas AB „Utenos

krosnys“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis

Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

12. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto mokesčio lengvatos teikimas UAB „Aveva“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis

Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 13 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Vaidas Mikšys (9.42 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių intersų konflikto dėl

sutuoktinės, dirbančios UAB „Alauša”.

Balsuota:

Dėl Vaido Mikšio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 20.

Dalyvauja 20 tarybos narių.

13. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto, žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos

mokesčio lengvatų teikimas UAB „Alauša“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 20 tarybos narių: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Arvydas Paleckis,

Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis

Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos narys Vaidas Mikšys (9.43 val.). Dalyvauja 21 tarybos narys.



14. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų

teikimas UAB „Švyturys – Utenos alus“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis

Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos nariai Eimantas Skersis, Aurimas Tilindis ir Žydrūnas Urbonas (9.44 val.).

Dalyvauja 24 tarybos nariai.

15. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto ir žemės mokesčio lengvatų teikimas UAB

„Hermes Asset Management“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina

Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė,

Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis,

Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys, „prieš”-, „susilaikė” – 3,

Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Žydrūnas Urbonas.

Prieš svarstant 16 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Žydrūnas Urbonas (9.44 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

sutuoktinės, kuri yra viena iš VšĮ „Utenos Juventus” akcininkių.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Prieš svarstant 16 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Eimantas Skersis (9.44 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

einamų pareigų VšĮ „Utenos Juventus”.

Balsuota:

Dėl Eimanto Skersio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22.

Prieš svarstant 16 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo 16 ir 17 klausimų svarstymo

pareiškė tarybos narys Aurimas Tilindis (9.44 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto

dėl darbo VšĮ „Utenos Juventus” ir sutuoktinės, dirbusios VšĮ Utenos pirminės sveikatos priežiūros

centre.

Balsuota:

Dėl Aurimo Tilindžio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 21.

Dalyvauja 21 tarybos narys.

16. SVARSTYTA. Žemės mokesčio ir valstybinės žemės nuomos mokesčio lengvatų

teikimas UAB „Umaras“.



Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis

Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos nariai Eimantas Skersis, Žydrūnas Urbonas (9.45 val.). Prieš svarstant 17

darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė tarybos narys Arvydas

Paleckis (9.45 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl einamų pareigų VšĮ Utenos

pirminės sveikatos priežiūros centre.

Balsuota:

Dėl Arvydo Paleckio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22.

Dalyvauja 22 tarybos nariai.

17. SVARSTYTA. Pritarimas projektui „Ambulatorinės slaugos paslaugas namuose

teikiančios mobilios komandos aprūpinimas įranga, ilgalaikės paliatyvios pagalbos slaugos

stacionaro plėtra bei stacionaro žmonėms, sergantiems Alzheimerio liga ir senatvine demencija,

įsteigimas Utenos rajono savivaldybėje“.

Pranešėja – Romualda Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 22 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys,

Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas

Žulys.

Grįžo tarybos nariai Arvydas Paleckis ir Aurimas Tilindis (9.46 val.). Dalyvauja 24 tarybos

nariai.

18. SVARSTYTA. Utenos rajono savivaldybės tarybos 2024 m. vasario 8 d. sprendimo

Nr. TS-5 „Dėl Individualių nuotekų valymo įrenginių arba nuotekų kaupimo rezervuarų įrengimo

Radeikių k. finansavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja – Rosita Deveikienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 21 tarybos narys: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina

Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė,

Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis,

Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys, „prieš” – 2, Alvydas Katinas,

Vaidas Lankauskas, „susilaikė” -1, Žydrūnas Urbonas.



19. SVARSTYTA. Utenos rajono savivaldybės tarybos 2021 m. lapkričio 25 d.

sprendimo Nr. TS-300 „Dėl Utenos rajono savivaldybės geriausių metų sportininkų apdovanojimų

tvarkos aprašo patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja – Jolita Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja. Pranešėja

pristatė sprendimo projektą.

Tarybos narys Žydrūnas Urbonas atkreipė dėmesį, jog šio tarybos sprendimo projekto

nesvarstė Utenos rajono savivaldybės sporto taryba ir pasiūlė šio klausimo svarstymą atidėti kitam

tarybos posėdžiui.

Švietimo, kultūros ir sporto reikalų komitetas pasiūlė koreguoti sprendimo projekte

numatytas apdovanojimo sumas:

„24.1. „Olimpinės sporto šakos METŲ SPORTININKAS TOP 10“:

1 vieta - 1500,00 Eur, t. y. padidinti 200 Eur;

2 vieta - 1000,00 Eur, t. y. sumažinti 100 Eur;

3 vieta - 800,00 Eur, t. y. sumažinti 100 Eur;

24.2. „Neolimpinės sporto šakos METŲ SPORTININKAS TOP 5“:

1 vieta - 800,00 Eur, t. y. padidinti 200 Eur;

2 vieta - 450,00 Eur, t y. sumažinti 50 Eur;

3 vieta - 300,00 Eur, t. y. sumažinti 100 Eur;

4 vieta - 250,00 Eur, t. y. sumažinti 50 Eur;

24.4. „Metų sporto komanda/klubas“ (moterys) – 2000,00 Eur, t. y. padidinti 200 Eur;

24.5. „Metų sporto komanda/klubas“ (vyrai) – 2000,00 Eur, t. y. padidinti 200 Eur;

24.6. „Metų geriausias sportininkas (-ė) su negalia“ – 800,00 Eur, t. y. padidinti 200 Eur.

Balsuota:

Už sprendimo svarstymo atidėjimą – „Už“ -3;

Už Švietimo, kultūros ir sporto reikalų komiteto pasiūlymą – „Už“ -21.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą su pakeitimu. „Už“ balsavo 20 tarybos narių: Jurijus Blakunovas, Linas

Bražionis, Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas

Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa

Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas

Tilindis, Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eimantas Žulys, „prieš”-, „susilaikė” – 3, Alvydas

Katinas, Vaidas Lankauskas, Eglė Zarankaitė, „nebalsavo” – 1, Žydrūnas Urbonas.

20. SVARSTYTA. Utenos ,,Saulės” gimnazijos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja – Jolita Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja. Pranešėja

pristatė sprendimo projektą su Vyriausybės atstovo Panevėžio ir Utenos apskrityse pastabomis:

nuostatų 44 punkte išbraukti žodžius „pagalbos mokiniui specialistų”, 45 punkte išbraukti žodžius „ir

kitų ugdyme dalyvaujančių darbuotojų” bei šį ir 52, 58 punktus papildyti žodžiais „kadencijų skaičius

neribojamas”.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą su pakeitimu. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas

Bražionis, Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas

Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus

Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius

Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas

Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

21. SVARSTYTA. Utenos Aukštakalnio progimnazijos nuostatų patvirtinimas.



Pranešėja – Jolita Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja. Pranešėja

pristatė sprendimo projektą su Vyriausybės atstovo Panevėžio ir Utenos apskrityse pastabomis:

nuostatų 47 punkte išbraukti žodžius „ir kitų ugdymo procese dalyvaujančių darbuotojų”  bei šį ir 55,

61 punktus papildyti žodžiais „kadencijų skaičius neribojamas”.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą su pakeitimu. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas

Bražionis, Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas

Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus

Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius

Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas

Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 22 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Egidijus Puodžiukas (10.04 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

sutuoktinės, dirbančios Utenos Krašuonos progimnazijoje.

Balsuota:

Dėl Egidijaus Puodžiuko nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

22. SVARSTYTA. Utenos Krašuonos progimnazijos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja – Jolita Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja. Pranešėja

pristatė sprendimo projektą su Vyriausybės atstovo Panevėžio ir Utenos apskrityse pastabomis:

nuostatų 47 punkte išbraukti žodžius „ir kitų ugdymo procese dalyvaujančių darbuotojų” bei šį ir 55,

61 punktus papildyti žodžiais „kadencijų skaičius neribojamas”.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą su pakeitimu. „Už“ balsavo 23 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas

Bražionis, Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas

Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos narys Egidijus Puodžiukas (10.05 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.

23. SVARSTYTA. Utenos Vyturių progimnazijos nuostatų patvirtinimas.

Pranešėja – Jolita Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja. Pranešėja

pristatė sprendimo projektą su Vyriausybės atstovo Panevėžio ir Utenos apskrityse pastabomis:

nuostatų 45 punkte išbraukti žodžius „mokytojų ir kitų ugdymo procese dalyvaujančių darbuotojų” bei

šį ir 52, 58 punktus papildyti žodžiais „kadencijų skaičius neribojamas”.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą su pakeitimu. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas

Bražionis, Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas

Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus

Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius

Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas

Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

24. SVARSTYTA. UAB „Utenos butų ūkis“ metinių finansinių ataskaitų rinkinio audito

atlikimas.



Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 25 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Linas Bražionis (10.06 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl darbo

UAB „Utenos šilumos tinklai”.

Balsuota:

Dėl Lino Bražionio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22, „prieš”-, „susilaikė” -1.

Prieš svarstant 25 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Eimantas Skersis (10.06 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

einamų pareigų VšĮ „Utenos Juventus”.

Balsuota:

Dėl Eimanto Skersio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22.

Prieš svarstant 25 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Žydrūnas Urbonas (10.07 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

sutuoktinės, kuri yra viena iš VšĮ „Utenos Juventus” akcininkių.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 21.

Prieš svarstant 25 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Aurimas Tilindis (10.07 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

darbo VšĮ „Utenos Juventus”.

Balsuota:

Dėl Aurimo Tilindžio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 20.

Dalyvauja 20 tarybos narių.

25. SVARSTYTA. Šilumos gamybos ir (ar) tiekimo pajamų lygio antriesiems šilumos

gamybos ir (ar) tiekimo pajamų bazinio lygio galiojimo metams suderinimas konkurenciniam

šilumos vartotojui UAB „Švyturys – Utenos alus“.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 20 tarybos narių: Jurijus Blakunovas, Kristina Gogelienė,

Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis, Martynas

Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas Puodžiukas, Rasa

Skeirienė, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus Stasiulionis, Kęstutis Udras, Deividas

Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos nariai Linas Bražionis, Eimantas Skersis, Aurimas Tilindis ir Žydrūnas

Urbonas. (10.08 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.



26. SVARSTYTA. Sutikimas MB „Tilialigno“ įsirengti vandens ir nuotekų vamzdžius

savivaldybei nuosavybės teise priklausančiose patalpose.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

27. SVARSTYTA. Valstybės nekilnojamojo turto, esančio Utenio a. 4A, Utenos m.,

Utenos r. sav., perėmimas savivaldybės nuosavybėn.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Prieš svarstant 28 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė

tarybos narys Žydrūnas Urbonas (10.09 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl

sutuoktinės, dirbančios Utenos kraštotyros muziejaus padalinyje „Svirnas”.

Balsuota:

Dėl Žydrūno Urbono nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.

28. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (patalpų Šilo g. 6, Vyžuonos, Utenos r. sav.)

perdavimas patikėjimo teise Utenos kraštotyros muziejui.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 23 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos narys Žydrūnas Urbonas (10.10 val.). Prieš svarstant 29 darbotvarkės

klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė tarybos narys Alvydas Katinas (10.10 val.)

dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl sesers, dirbančios Utenos kultūros centre.

Balsuota:

Dėl Alvydo Katino nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Dalyvauja 23 tarybos nariai.



29. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (patalpų Tauragnų g. 2, Utenoje) perdavimas

patikėjimo teise Utenos rajono savivaldybės administracijai.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 23 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas Paleckis,

Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

Grįžo tarybos narys Alvydas Katinas (10.11 val.). Dalyvauja 24 tarybos nariai.

30. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimas pagal panaudos sutartį

Utenos rajono Daugailių bendruomenei.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

31. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimas pagal panaudos sutartį

Saldutiškio bendruomenei.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

32. SVARSTYTA. Nekilnojamojo turto (patalpų) perdavimas pagal panaudos sutartį

Šviesios bendruomenės namams.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.



Prieš svarstant 33 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė 

tarybos narys Arvydas Paleckis (10.12 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl 

einamų pareigų VšĮ Utenos pirminės sveikatos priežiūros centre.

Balsuota:

Dėl Arvydo Paleckio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 23.

Prieš svarstant 33 darbotvarkės klausimą, nusišalinimą nuo klausimo svarstymo pareiškė 

tarybos narys Aurimas Tilindis (10.12 val.) dėl galimo viešųjų ir privačių interesų konflikto dėl 

sutuoktinės, dirbusios VšĮ Utenos pirminės sveikatos priežiūros centre.

Balsuota:

Dėl Aurimo Tilindžio nusišalinimo priėmimo – „Už” – 22.

Dalyvauja 22 tarybos nariai.

33. SVARSTYTA. Savivaldybės turto perdavimas viešajai įstaigai Utenos pirminės

sveikatos priežiūros centrui pagal turto patikėjimo sutartį.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 22 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys,

Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė Zarankaitė, Eimantas

Žulys.

Grįžo tarybos nariai Arvydas Paleckis ir Aurimas Tilindis (10.13 val.). Dalyvauja 24

tarybos nariai.

34. SVARSTYTA. Trumpalaikio materialiojo turto (stalų) perdavimas patikėjimo teise

Utenos rajono socialinių paslaugų centrui.

Pranešėja – Danutė Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja. Pranešėja pristatė

sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

35. SVARSTYTA. Utenos rajono savivaldybės tarybos 2020 m. rugpjūčio 27 d.

sprendimo Nr. TS-222 „Dėl žemės mokesčio lengvatos teikimo fiziniams ir juridiniams asmenims,

ūkininkaujantiems žemės ūkio paskirties žemėje, esančioje Utenos rajone, tvarkos aprašo

patvirtinimo“ pakeitimas.

Pranešėja – Raimonda Jankauskienė, Kaimo ir bendruomenių reikalų skyriaus vedėja.

Pranešėja pristatė sprendimo proojektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,



Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

36. SVARSTYTA. Įgaliojimas Utenos rajono savivaldybės merui pasirašyti notariškai

tvirtintą sutartį.

Pranešėjas – Evaldas Rimas, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas.

Pranešėjas pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

37. SVARSTYTA. Pritarimas įrengti elektromobilių įkrovimo stotelę Utenos rajono

savivaldybės patikėjimo teise valdomame valstybinės žemės sklype, kadastro Nr. 8270/0015:273,

esančiame Utenio a. 4, Utenoje.

Pranešėjas – Evaldas Rimas, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas.

Pranešėjas pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

38. SVARSTYTA. Valstybinės žemės nuomos sutarties nutraukimas.

Pranešėjas – Evaldas Rimas, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas.

Pranešėjas pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus

Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

39. SVARSTYTA. Pavadinimo suteikimas gatvei (Užpalių sen.).

Pranešėjas – Evaldas Rimas, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas.

Pranešėjas pristatė sprendimo projektą.

NUSPRĘSTA:

Priimti sprendimą. „Už“ balsavo 24 tarybos nariai: Jurijus Blakunovas, Linas Bražionis,

Kristina Gogelienė, Arvydas Kalytis, Alvydas Katinas, Vaidas Lankauskas, Vaidas Mikšys, Arvydas

Paleckis, Martynas Paukštė, Lina Penkaitienė, Martynas Petkevičius, Egidijus Puodžiukas, Eimantas

Puodžiukas, Rasa Skeirienė, Eimantas Skersis, Jonas Slapšinskas, Marius Stankevičius, Nerijus



Stasiulionis, Aurimas Tilindis, Kęstutis Udras, Žydrūnas Urbonas, Deividas Vitkūnas, Eglė

Zarankaitė, Eimantas Žulys.

10.15 val.- 10.30 val. posėdžio pertrauka.

10.30 val. prasidėjo savivaldybės tarybos mažumos valanda.

Tarybos narys Alvydas Katinas pateikė pasiūlymą aptarti klausimus per pusę valandos, t.

y. iki 11.00 val., kuriam neprieštaravo nei vienas mažumos valandoje dalyvaujantis tarybos narys.

Tarybos narys Alvydas Katinas paprašė savivaldybės mero Marijaus Kaukėno pristatyti

viziją, kaip bus įveiklinta buvusi Rapolo Šaltenio progimnazija bei jos prieigos, kas numatyta

aikštelėje prie J. Basanavičiaus gatvės, ar yra norinčių išsinuomoti kavinę prie Dauniškio ežero, kas

numatyta daryti su savivaldybei priklausančiu pastatu Taikos g. 6 ir kokios kultūrinės erdvės bus

Vyžuonų miestelyje.

Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas priminė, kad buvusioje Rapolo Šaltenio

progimnazijoje atidarytos kūrybinės erdvės, kuriose reziduoja įvairūs menininkai, o buvusio

stadiono teritorija numatyta skirti daugiabučių gyvenamųjų namų statybai, tad šiuo metu vyksta

visos procedūros, kurias numato teisės aktai. Aikštelėje, esančioje šalia J. Basanavičiaus gatvės,

planuojame atidalinti sklypą kavinės statybai. Vyksta diskusijos su VIA Lietuva ir Transporto

kompetencijų agentūra, kuri kelia reikalavimą įrengti įvažą į aikštelę iš Maironio gatvės. Dauniškio

ežero pakrantėje esanti kavinė jau išnuomota, vyksta vandenlenčių parko įrengimo darbai. Į kavinę

buvo atvesta 9kW elektros galia, kuri yra per maža kavinės ir vandenlenčių parko eksploatacijai, tad

šiuo metu vykdomi ESO darbai. Pastatas, esantis Taikos g. 6, savivaldybės reikmėms nereikalingas,

tačiau jame yra UAB „Utenos butų ūkis“ kasa ir Utenos regiono vietos veiklos grupė. UAB „Utenos

butų ūkis“ kasomis naudojasi nemažai žmonių, todėl reikia ieškoti galimybių jas palikti

mikrorajonuose. Svarstoma galimybė įsteigti vieningą klientų aptarnavimo centrą, kuris

administruotų gyventojų mokesčių mokėjimą ir sutarčių pasirašymą su visomis savivaldybės

įmonėmis; taip pat reikia rasti kitas patalpas ir Utenos regiono vietos veiklos grupei. Kalbėdamas

apie seniūnijose esančius pastatus, savivaldybės meras Marijus Kaukėnas pabrėžė, kad visose

seniūnijose bus ieškoma sprendimų, kaip racionaliau išnaudoti patalpas.

Tarybos narys Vaidas Lankauskas informavo, kad į Lietuvos socialdemokratų partijos

frakciją kreipėsi 2 bendruomenės: Moliakalnio g. (Vyžuonėlių k.) – dėl kelio eismo ženklų ir Aušros

g. 32 bei 94 namų gyventojai – dėl žaidimų aikštelės ir paprašė atsakyti, kaip įvykdyti gyventojų

prašymai. Taip pat paprašė pristatyti, kaip vyksta naujų investuotojų paieška bei naujų darbo vietų

Utenoje steigimas.

Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas paaiškino, kad Pramonės parkas ir bus ta platforma,

kuri pritrauks naujų įmonių steigimąsi. Šiuo metu vyksta procedūros Pramonės parko plėtros planui

parengti, viešo konkurso būdu bus paskirtas operatorius, o sklypai tinkamai paruošti investuotojams.

Bus skelbiamas aukcionas Pušynėlio g esančiam savivaldybės sklypui. Į savivaldybę kreipėsi

investuotojai, norintys steigti plastiko gamybos įmonę, šiuo metu yra svarstomos įvairios galimybės.

Administracijos direktorius Paulius Čyvas paaiškino, kad Utenos rajono savivaldybės

saugaus eismo komisija svarstė Moliakalnio g. (Vyžuonėlių k.) gyventojų prašymą ir jis pagal

kompetenciją perduotas nagrinėti AB „VIA Lietuva“, o vaikų žaidimų aikštelė Aušros gatvėje jau

įrengta.

Tarybos narys Arvydas Kalytis teiravosi, kokia situacija dėl Utenos kultūros centro

direktoriaus.

Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas informavo, kad jau įvyko konkursas ir yra

nustatytas laimėtojas užimti Utenos kultūros centro direktoriaus pareigas, sulaukus pažymų iš

tarnybų, naujas Utenos kultūros centro direktorius pradės eiti pareigas.

Tarybos narys Marius Stankevičius domėjosi, ar numatyta sutvarkyti senas krepšinio

aikšteles, esančias prie Dauniškio gimnazijos.



Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas informavo, kad kitais metais bus teikiamas

projektas Europos Sąjungos investicijoms gauti. Šalia Dauniškio gimnazijos yra numatyta įrengti

šiuolaikiškus krepšinio aikštynus, takus ir kitą infrastruktūrą, sutvarkyti gimnazijos stadiono dangą.

Tarybos narys Žydrūnas Urbonas paprašė pristatyti sporto situaciją Utenoje, t.y. kokia

futbolo, rankinio padėtis šiuo metu.

Savivaldybės meras Marijus Kaukėnas informavo, kad šiuo metu turimų sporto bazių tikrai

neužtenka, o ypač šaltuoju sezono metu. Utenio stadione planuojama statyti daugiafunkcį sporto

objektą, kuriame galėtų sportuoti futbolininkai, rankininkai, krepšininkai, tenisininkai ir kitų sporto

šakų atstovai.

Tarybos posėdžio protokolas ir priimti sprendimai pasirašomi kvalifikuotu elektroniniu

parašu ir saugomi DVS „Kontora“.

Posėdžio pirmininkas Marijus Kaukėnas

Posėdžio sekretorė Rasa Slapšienė



TARYBOS NARIAI, DALYVAUJANTYS 2024 M. LAPKRIČIO 28 D. SAVIVALDYBĖS

TARYBOS POSĖDYJE

1. Jurijus Blakunovas

2. Linas Bražionis

3. Kristina Gogelienė

4. Arvydas Kalytis

5. Alvydas Katinas

6. Vaidas Lankauskas

7. Vaidas Mikšys

8. Arvydas Paleckis

9. Martynas Paukštė

10. Lina Penkaitienė

11. Martynas Petkevičius

12. Egidijus Puodžiukas

13. Eimantas Puodžiukas

14. Rasa Skeirienė

15. Eimantas Skersis

16. Jonas Slapšinskas

17. Marius Stankevičius

18. Nerijus Stasiulionis

19. Aurimas Tilindis

20. Kęstutis Udras

21. Žydrūnas Urbonas

22. Deividas Vitkūnas

23. Eglė Zarankaitė

24. Eimantas Žulys



Kviestųjų asmenų sąrašas

P. Čyvas, savivaldybės administracijos direktorius

R. Deveikienė, Aplinkos apsaugos skyriaus vedėja

R. Dijokas, savivaldybės vicemeras

E. Geleževičienė, savivaldybės administracijos direktoriaus pavaduotoja

R. Jankauskienė, Kaimo ir bendruomenių reikalų skyriaus vedėja

G. Jurgelėnas, UAB „Utenos šilumos tinklai“ direktoriaus pavaduotojas technikai

J. Kraujalienė, Švietimo ir sporto skyriaus vedėjo pavaduotoja

M. Kildišius, Utenos daugiafunkcio sporto centro direktorius

M. Makaveckienė, Dokumentų valdymo ir bendrųjų reikalų skyriaus vedėja

A. Vainiūtė-Misiukevičė, Teisės ir civilinės metrikacijos skyriaus vedėjo

pavaduotoja

V. Musteikienė, Finansų skyriaus vedėja

E. Rimas, Architektūros ir teritorijų planavimo skyriaus vedėjas

G. Rušienė, savivaldybės mero patarėja

R. Serbentienė, Strateginio planavimo ir investicijų skyriaus vedėja

G. Stankevičius, savivaldybės mero patarėjas

I. Šakalienė, Socialinių reikalų ir sveikatos apsaugos skyriaus vedėja

D. Šimonėlienė, Turto valdymo skyriaus vedėja

____________________________
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